
 

 

 

 

 

 

Fråga till socialnämndens ordförande Patrik Karlsson 

 

På socialnämndens möte den 4 juni diskuterades åtgärder för budget 
i balans men det återremitterades för att det saknades ekonomiska 
underlag för beslut så min fråga är:  

Varför finns det inga penningsatta åtgärder för budget i balans?  

 

 

Lars-Erik Olsson (S) 
 

 

 

 

 

 


